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I. JAARVERSLAG BESTUUR 2022 
 

ALGEMEEN 

Samenstelling bestuur in 2022: 
Voorzitter   : Jaap van der Sijs 
Penningmeester  : Piet van Zijl 
Secretaris   : Peter van den Broek  
Lid (Algemeen) : Ellen Hulsman (portefeuille projecten);  

  Joost Gijsbers  (portefeuille vrijwilligers, 
  website/ICT), Tomas Weijters (tot 25 augustus 2022) 

Lid (Jeugd)   : Bart ter Huurne 
 
Ondersteuning: 
Ledenadministratie  : Ed Geerlings 
Boekhouding   : Erik van Holland 
Verenigingsmanager  : Karola Mulder 
        
 
Doelstelling(en): 

• U-Track is een vereniging die een volwaardig atletiekaanbod faciliteert, gericht op het 

beoefenen van atletiek in al haar aspecten, op zowel recreatief als prestatiegericht 

niveau. 

• Het gezicht van de vereniging wordt bepaald door een combinatie van presteren, 

ontspanning en gezelligheid. 

 

Motto: 

Met elkaar maken we U-Track als vereniging, met elkaar bepalen we de sfeer en cultuur 

binnen onze vereniging, met elkaar zorgen we voor een mooie, gezonde vereniging.  

 

Taken bestuur: 

• Zorgen voor een vereniging in beweging 

• Toezien op de uitvoering van de algemene doelstellingen(en) in commissies 

• Commissies faciliteren en ondersteunen 

• Gedegen administratief beheer (secretariaat, financiën, ledenadministratie) 

• Verantwoord financieel beleid 

• Werkgeversrol voor de Verenigingsmanager en de Combinatiefunctionaris 

• Leden stimuleren om actief te zijn in organisatie, jury, trainerscursussen etc. 

• Verenigingsbrede activiteiten en evenementen entameren 

• Zorgdragen voor een (blijvend) goede sfeer in de vereniging 

• Monitoren en stimuleren van de samenwerking met Hellas en Phoenix (o.a. in HUP) 

• Vertegenwoordigen van de vereniging naar buiten. 
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ONTWIKKELINGEN IN HET JAAR 2022 

Beste mede-leden, ouders en verzorgers, 

 

2022 was voor het bestuur het jaar van grote thema’s die de komende tijd doorlopen. De 

centrale vraag daarbij is wat voor club we eigenlijk willen zijn. Die vraag steekt onder andere 

de kop op bij het lange termijn ontwikkelingsplan, het afscheid van ambitieuze trainers met 

een aantal van hun atleten en de samenwerking met Hellas en Phoenix. 

Jullie hebben allemaal een vragenlijst kunnen invullen over het huidige en gewenste aanbod 

van de club. De resultaten willen we gebruiken om duidelijker op een rij te zetten waar het 

bestuur samen met jullie de komende jaren aan wil werken. De wens om dit te doen bestaat 

al langer bij het bestuur waarbij we in 2022 zijn begonnen met de ontwikkeling van de 

vragenlijst. 

Het afscheid van de trainers die hun ambities niet binnen U-Track konden waarmaken riep 

de vraag op in hoeverre je groepen en hun trainers een aparte status kan geven met een 

sterk afwijkende contributie en trainersvergoeding. In mijn woorden: gaan we voor het 

“solidariteitsmodel” of voor “betalen voor wat je afneemt”. Enerzijds wil je atleten alle 

mogelijkheden bieden en je trainers fatsoenlijk betalen, anderzijds wil je als club openstaan 

voor iedereen. 

Bovenstaand dilemma heeft wel geleid tot de gedachte dat sommige ontwikkelingen beter in 

HUP verband gerealiseerd kunnen worden. Daarnaast heeft het ook bijgedragen aan de 

erkenning van de noodzaak van enkele al opgestarte initiatieven. Drie daarvan zijn de opzet 

van de sponsorcommissie en de mogelijkheden om financieel meer bij te dragen aan de club 

of juist ondersteund te kunnen worden. 

Een ander initiatief was het voorstel van een aantal master atleten om te komen tot 

gezamenlijke HUP competitieploegen. De wens daartoe wordt volgens mij best breed 

gedeeld maar het stuit op praktische bezwaren. Het voert te ver om daar hier op in te gaan. 

Maar de wens om steeds meer te gaan doen in HUP verband en de banden verder aan te 

halen bestaat zeker. Gezamenlijke trainingsgroepen, het delen van materiaal, het samen 

optrekken richting gemeente en naar andere instanties, het samen optrekken bij de 

begeleiding bij wedstrijden zijn voorbeelden van wat al bereikt is en wat nog verder zal gaan. 

Ook de gezamenlijke HUP “persconferentie” twee maal per jaar waar nationale prijswinnaars 

in het zonnetje worden gezet begint een traditie te worden. 

Naast al deze ontwikkelingen die alleen gebeuren dankzij de inzet van leden gingen de club 

en haar leden natuurlijk ook gewoon door met trainingen geven, wedstrijden bezoeken en 

organiseren en samen gezellige dingen doen. Het bestuur wil graag de “gezellige dingen” 

speciaal voor commissies e.d. stimuleren. We zien dat als belangrijk en er is budget voor. 

 

Ik wil iedereen danken voor de geweldige inzet in 2022 en hoop ook dit jaar weer op jullie 

allemaal te kunnen rekenen. 

 

Namens het bestuur, 

Jaap van der Sijs 
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II. LEDENADMINISTRATIE 
 

OVERZICHT LEDENAANTAL  

Het verloop is zoals elk jaar groot, 178 leden zijn gestopt in 2022 en 197 leden zijn begonnen 

in 2022. Hiervan zijn er 36 gestart en gestopt in 2022. Afgelopen jaar vernieuwde een derde 

van het ledenbestand, dat was altijd een vierde. Je ziet deze aantallen niet in onderstaande 

tabel. De nauwkeurige lezer zal opmerken dan 197-178 ≠ 528 - 513. De ledenadministrateur 

heeft geen moeite gedaan uit te zoeken waar het verschil van 4 in zit. Zodra het verschil 

meer dan 1 % van het leden aantal is zal dat wel gedaan worden 😊. 

• Amaliapark is zoals voorgaande jaren verder gegroeid. 26% voor de t/m U16 en 80% voor 

de U20. Zou dat komen doordat de jeugd een jaartje ouder geworden is? Bij het sluiten 

van de deadline van dit stuk was het nog niet uitgezocht. 

• De jeugd (t/m U16) in Maarschalkerweerd is na een toename vorig jaar nu weer 

afgenomen. 

• Sprint/Meerkamp/Springen blijft wat betreft totaal aantal gelijk. Een verdeling in discipline 

is niet te maken omdat het niet goed wordt bijgehouden wie wat doet. 

• Het U-Track Running team bestaat feitelijk niet meer. Een nieuwe indeling was op 1 

januari nog niet bekend, vandaar dat het hieronder nog genoemd staat. Er zijn 5 

licentieleden bijgekomen, dit zijn leden die eerder bij het U-Track Running team actief 

waren. 

• Lange afstand en HLG-Panbos houden zijn net als vorig jaar vrijwel even groot. 

• Wandelen wordt niet meer aangeboden door U-Track. Daarvoor in de plaats gekomen is 

De Derde Helft. Wat betreft ledenaantal lijkt mij dit een succesje. 

• Als de vereniging groeit is het logisch dat het aantal functieleden (trainers, 

jeugdcommissie) ook toeneemt. 

 

IN CIJFERS 

Trainingsgroep 1-1-2023 1-1-2022 1-1-2021 

Jeugd Amaliapark U8 t/m U16 (pup D t/m jun C) 93 74 
68 

Jeugd Amaliapark U18, U20 (jun AB) 18 10 

Jeugd Maarschalkerweerd U8 t/m U16 (pup D t/m jun C) 118 136 93 

Sprint/Meerkamp/Springen/enz (U18, U20, senior, master, recreant) 80 84 81 

U-Track Running team (U18, U20, senior, master) 22 27 31 

Lange afstand Maarschalkerweerd (senior, master, recreant) 78 74 67 

HLG-Panbos (senior, master, recreant) 73 78 80 

Wandelaars 0 3 4 

De Derde Helft 11 0 0 

Licentielid  7 2 2 

Functielid 28 25 25 

totaal 528 513 451 
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De bijdrage voor het jeugdkamp is vorig jaar via een incasso vanuit de ledenadministratie 

gedaan. Dit scheelde de jeugdcommissie een hoop werk. Ook worden aanmeldingen voor 

jeugdwedstrijden gedaan via het ledenadministratiesysteem. 

Er is gekeken of AllUnited vervangen kan worden door een systeem van de Atletiekunie. 

Nadeel is dat er dan wel een boekhoudpakket bij gezocht moet worden. Afgelopen 9 jaar zijn 

al twee keer van administratiesysteem gewisseld. Het zal ongetwijfeld nog een keer 

gebeuren maar of dat volgend jaar het geval zijn? 

 

Ed Geerlings 

Ledenadministrateur 

 

III. VERENIGINGSMANAGER 
 

Het jaar 2022 van de verenigingsmanager in bullets: 

• Wat altijd doorloopt zijn de accommodatiezaken; overleg met beheerders Maarschalker-

weerd en Amaliapark de dagelijkse zaken en over het onderhoud.  

• Ook dit jaar veel aandacht voor het lichtsysteem op Maarschalkerweerd wat met veel 

haken en ogen gepaard gaat, die nog steeds niet opgelost zijn. Toezeggingen voor LED 

in 2023.  

• Overleg met de gemeente (vastgoed, projectleiders, beheerders.) en de 3 verenigingen 

heeft voor de eerste keer succesvol plaats gevonden en bevordert de samenwerking en 

het begrip. Dit gaat jaarlijks plaats vinden. Voor de Galgenwaard is dit nog niet gelukt.  

• Samenwerking met Trecho, Atletic point en Hellas op Amaliapark waar we gezamenlijk de 

ontmoetingsruimte huren. Een opening van de gerenoveerde baan Amaliapark gevierd, 

helaas in de regen maar toch geslaagd! 

• Contacten onderhouden met Sport Utrecht, Atletiekunie, Gemeente Utrecht, 

ondernemersfonds Maarschalkerweerd, visie plan Maarschalkerweerd, Ontwikkelplan 

Zuilen, SVDU, Runnersworld, Mytylschool, Utrecht Talent Centre en uiteraard HUP 😉   

• Samen met het bestuur inzet gedaan om het MILA trainingsaanbod na vertrek van de 

trainer zo goed mogelijk door te laten gaan voor onze leden.  

• Ook heb ik samen met het bestuur de maandelijkse de nieuwsbrieven gemaakt. Met deze 

nieuwsbrief, de website en facebook willen we iedereen zoveel mogelijk informeren over 

de zaken binnen en rondom U-Track.  

• De begeleiding van de buurtsportcoaches heb ik gedaan samen met Hellas en Phoenix 

tot augustus, daarna was het voor verenigingen niet meer mogelijk om een 

buurtsportcoach aan te vragen. We hebben nog een subsidie aangevraagd als alliantie bij 

het Sport Akkoord. Deze is helaas afgewezen. Voor Het MDT, Maatschappelijke Dienst 

Tijd, is de aanzet tot een plan gemaakt om via deze regeling ondersteuning voor jonge 

trainers te organiseren.  

• Meewerkt aan de Pheidippidesloop.  
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• Voor de jurycursus ondersteuning geven, in de opzet, promotie en accommodatie. De 

huldiging van medaillewinnaars, een nieuwe traditie na het winterseizoen en na het 

zomerseizoen,  gefaciliteerd.   

• En natuurlijk heb ik met plezier de diverse vele hand- en spandiensten voor commissies 

en bestuur uitgevoerd!   

  

Karola Mulder 

Verenigingsmanager U-Track 

 
IV. INTEGRITEITSBELEID 
 

VERTROUWENSCONTACTPERSOON 

De vertrouwenscontactpersonen (vcp’s) van U-Track zijn er voor iedereen die te maken heeft 

(gehad) met welke vorm van grensoverschrijdend gedrag dan ook. Pesten, discriminatie of 

(seksuele) intimidatie worden binnen U-Track niet getolereerd, maar ook niet altijd herkend 

of gemeld. 

Uit angst of schaamte, of omdat iemand denkt dat het ‘normaal’ is.  

Leden, trainers, vrijwilligers, maar ook ouders die zich ongerust maken over een bepaalde 

situatie kunnen bij de vertrouwenscontactpersonen terecht.  

 

In 2022  

• Was er in de media veel aandacht voor en publiciteit over grensoverschrijdend gedrag 

(The Voice, Ajax). Mede naar aanleiding daarvan zijn de vertrouwenscontactpersonen in 

maart in gesprek gegaan met het bestuur rondom de vraag “Hoe is dit onderwerp binnen 

beleid en organisatie van de vereniging ingevuld?” De trainerscode bevat hierover al 

bepalingen. Maar papier is geduldig. Samen zijn we nagegaan hoe we hier meer 

bekendheid aan kunnen geven: in eerste instantie richting de vrijwilligers, maar wellicht 

breder naar alle leden. Vooral in preventieve zin (bewustwording, elkaar aanspreken). 

Naast communicatie gaat het om ‘cultuur’. 

• De Atletiekunie en Sport Utrecht bieden hiervoor ondersteuning/materiaal. 

• In maart sprak een van de vertrouwenspersonen van U-Track bij het HUP trainersoverleg 

om daar, samen met de vcp’s van Hellas en Phoenix te vertellen over de rol en werkwijze 

van de vertrouwenscontactpersoon binnen de atletiek.  

• In april woonden de vertrouwenscontactpersonen een verhelderende sessie bij, 

georganiseerd door de Atletiekunie. Tijdens de sessie werden casuïstieken met een 15-tal 

VCP’s uit het hele land besproken en werd duidelijk hoe de samenwerking met de 

vertrouwenspersonen vanuit de AU eruitziet. We staan er niet alleen voor! 

• Zijn de vertrouwenscontactpersonen 2 keer benaderd door een lid van U-Track 
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We zullen het werk van de vertrouwenscontactpersonen binnen U-Track blijven agenderen. 

We zijn van plan in 2023 in gesprek te gaan met diverse gremia in de vereniging. Daarmee 

maken we ons zelf zichtbaar en maken we de thema’s die horen bij grensoverschrijdend 

gedrag bespreekbaar. 

 

Maureen Koel/Norma Aarts 

Vertrouwenscontactpersonen U-Track 

 

VOG’S 

In 2022 zijn 38 Verklaringen Omtrent Gedrag aangevraagd, voornamelijk voor/door trainers 

van U-Track en bestuursleden. Naast nieuwe vrijwilligers gaat dit om hernieuwde aanvragen. 

U-Track hanteert beleid dat iedere 3 jaar opnieuw een VOG wordt aangevraagd. Wij vragen 

daarvoor begrip van onze vrijwilligers. Deze administratie wordt gevoerd door de secretaris 

van de vereniging. 

 

Peter van den Broek 

Secretaris U-Track 

 

V. JAARVERSLAG HLG 2022 

IN HET HUIS MIJNS HLG’S ZIJN VELE WONINGEN  

 

William Blake 

 

Als voorzitter van de HLG schrijf ik met enige regelmaat een bericht aan de HLG-ers. Niet uit 

luiheid, maar omdat de inhoud iets zegt over de manier waarop het de HLG in 2022 is 

vergaan, citeer ik dit keer wat uit eigen werk. 

 

De titel van dit jaarverslag (Johannes 14:2, uiteraard) en de spreuk van William Blake geven 

denk ik goed weer hoe we in de HLG 2022 hebben beleefd. De uitspraken staan wat mij 

betreft voor de gevarieerdheid in de HLG-beleving. Aan de ene kant hebben we inmiddels 

een vaste wandelgroep die zaterdag een mooie wandelroute lopen en tussendoor meedoen 

aan de oefeningen. Aan de andere kant hebben we HLG-ers die gaan voor de snelheid en/of 

lange afstanden. Voor sommigen komt zelfs de marathon weer in beeld. En daartussen 

mensen die gewoon lekker willen lopen en/of af en toe hun conditie willen testen op een 5 of 

10 kilometer. Vanuit de trainers wordt geprobeerd om al die verschillende niveaus en 

ambities te bedienen. Mijn indruk is dat dat heel aardig lukt.  

 

En wie anders dan Jan Vlooswijk is decennia lang de verpersoonlijking van dit HLG-dna 

geweest. De belangrijkste gebeurtenis in 2022 is zonder enige twijfel het overlijden van Jan 

Vlooswijk geweest op 17 juni. We hebben Jan in de eerste helft van 2022 in heel snel tempo 
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achteruit zien gaan en dat juist hij geveld is door een zeer agressieve spieraandoening, 

maakt het extra wrang. Het is niet voor niets dat het liber amicorum dat we nog aan Jan 

hebben kunnen aanbieden, en waarin het merendeel van de HLG-ers warme herinneringen 

aan Jan hebben opgetekend, de ondertitel heeft: “vijftig jaar lang de motor achter sport en 

gezelligheid in het Panbos”. We zijn extra getroffen door de wetenschap dat Jan in zijn 

laatste dagen telkens teruggreep naar het boek en vol ontroering was als er uit voorgelezen 

werd. We hebben met Jan een groot HLG-er, maar vooral een hele goede vriend verloren. 

Op het moment dat ik dit schrijf zijn er concrete initiatieven om de naam van Jan blijvend 

levend te houden in de U-track gemeenschap. 

 

Het jaar 2022 is ook het jaar van het aangekondigde afscheid van Wilco Machielse als lid 

van de Panhuyscommissie. Door allerlei omstandigheden is dat afscheid niet bij het sluiten 

van 2022, maar pas op 1 maart gerealiseerd, maar dat heeft ons niet belet om Wilco in het 

zonnetje te zetten en hem zeer te bedanken voor al het werk dat hij de afgelopen 15 jaar 

voor de Panhuyscommissie in het bijzonder en voor de HLG in het algemeen heeft gedaan. 

Dankzij Wilco is elke HLG-ers uitvoerig op de hoogte gesteld van alle relevante informatie. 

Dat daarnaast ook veel faits divers werden medegedeeld, maakte het lezen van de berichten 

van Wilco altijd weer verrassend. Maar ik denk dat Wilco vooral geprezen moet worden voor 

een groot aantal interviews die hij de afgelopen jaren van HLG-ers heeft afgenomen en 

waarin hij de betreffende HLG-ers prachtig portretteerde, met vaak verrassende nieuwe 

inzichten. We hebben elkaar als HLG-ers beter door leren kennen. We hopen op een of 

andere manier die mooie verhalen een keer te kunnen bundelen, Deo, Wilco en de AVG 

volente (niet noodzakelijk in die volgorde). 

 

2022 is het jaar geweest dat we de covid-periode langzamerhand achter ons konden laten. 

We bleven en blijven wel voorzichtig en het beeld van een Panhuys waar na de training 40 

mensen samenzijn om te genieten van koffie/thee en vaak wat lekkers, zal waarschijnlijk 

nooit meer terugkeren. Het Panhuys heeft nog steeds een belangrijke functie als plek van 

samenkomst, maar na het lopen is het buiten napraten. Het mooie van het Panbos is dat het 

er bijna nooit regent als wij er zijn. En als het regent tijdens het lopen is het om 10.30 uur 

bijna altijd weer droog.  

En we hebben ook de nog relatief jonge traditie van een mooie gezamenlijke loop in binnen- 

en buitenland weer op kunnen pakken. We kunnen we terugkijken op een zeer succesvol 

uitje naar Monster in november. Vijfendertig HLG-ers hebben een mooie, zij het zeer koude 

dag gehad met een gezellige maaltijd als afsluiting. De formule om een loop te kiezen waarin 

zowel gewandeld kan worden, als gerend op 5, 10 en 21,1 km blijkt heel succesvol. En 

intussen staat de volgende buitenlandse trip alweer in de steigers. Maar dat is voor het 

jaarverslag van 2023! 

 

De activiteit waar we denk ik het meest last hebben gehad van de covid-periode is de 

Panboscross. Het bleek in de loop van 2022 dat bij veel mensen letterlijk de loop naar het 

bos op de eerste zondag van de maand er uit was. We mogen bewondering hebben voor het 

Panboscross-team dat ze deze periode met opgeheven hoofd hebben doorstaan. Het is 
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nogal wat om de hele cross te organiseren voor een handvol lopers. Maar gelukkig lijkt het 

aantal deelnemers weer aan te trekken. En de traditionele sinterklaas-cross was met meer 

dan honderd deelnemers weer een groot succes. We kijken dus weer met wat meer 

vertrouwen naar de toekomst voor dit monument in de loopkalender. 

 

Al met al is 2022 een jaar geworden om met gemengde gevoelens aan terug te denken. 

Maar zeker ook in dankbaarheid voor al het moois dat de HLG ons weer heeft gebracht. 

 

Willem Spee 

 

 

VI. PANBOSCROSS 2022 

WAT EEN JAAR!  

Na enkele jaren Corona, hebben we, behalve in januari, weer elke maand de Panboscross 

georganiseerd. 

Het aantal deelnemers laat nog wat te wensen over, maar met onze enthousiaste groep 

vrijwilligers timmeren we flink aan de weg en langzaamaan stijgt het aantal deelnemers. 

Het record van het aantal rondjes lopen staat op 9 rondes in 1 uur en 57 minuten! 

 

 
 

En één van onze trouwste deelnemers loopt al sinds 1978 mee, eveneens een record!   

 

Groet, Gerda 
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VII. U-TRACK/DE DERDE HELFT  

Oldstars hardlopen, fitness/atletiek, wandelen, tai chi, jeu de boules en gezelligheid 

 

Vanaf juni 2022 zijn we gestart met ‘De Derde Helft’, een sport initiatief voor de 55-plusser. 

Na overleg en in samenwerking met het Ouderenfonds, Sport Utrecht, de Atletiek Unie en 

Oost voor Elkaar, zijn we lowbudget gestart en iedere dinsdag ochtend waren we op de 

atletiek te vinden. We zijn de hele zomer doorgegaan omdat dat voor de meeste mensen 

een rustige en soms eenzame tijd is. Tijdens deze ochtenden bieden wij aangepaste sport- 

en bewegingsactiviteiten volgens het beweeg model: Athletic Skills Model. 

De bewegers en sporters staan centraal in deze andere manier van denken over bewegen. 

Dit model gebruiken wij als leidraad voor de Oldstars beweegvormen, met als uitgangspunt 

dat iedereen nu en later mee kan blijven bewegen. De beweegvormen die wij aanbieden zijn 

o.a. Oldstars hardlopen, wandelen, fitness/atletiek onderdelen, en aanvullend tai chi, jeu de 

boules en andere beweegvormen. We staan ervoor dat iedereen samen kan blijven 

bewegen. Daarnaast heeft OldStars ontmoetingen een sociaal onderdeel: even bijpraten 

voor de training of juist afsluiten met koffie. Want blijven bewegen doe je samen! 

 

Drie trainers hebben inmiddels de Oldstars opstart cursus gevolgd en 1 trainer heeft de 

ASM-instructeursadvanced cursus gevolgd. De laatste trainer is inmiddels ook lid geworden 

van de Masters of Movement Community of Learners (ASM).  

 

In September 2022 zijn we officieel gestart met een kick off.   

Dat ook hardlopen onder deze doelgroep steeds populairder wordt, blijkt wel uit het feit dat er 

vijf verengingen in Nederland Oldstars hardlopen aanbieden. Inmiddels hebben wij ook twee 

groepjes hardlopers. Waaronder een slechtziende mevrouw die nu zelfstandig kan hardlopen 

over de baan. 

 

De deelnemers van De Derde Helft zijn sinds november officieel lid van U-Track of hebben 

een strippenkaart gekocht. Inmiddels zijn er 18 leden. 

Er zijn 3 trainers vanuit U-Track en 4 vrijwilligers vanuit Oost voor elkaar. 

Wij zijn er iedere dinsdagochtend van 10-12.30 uur op Maarschalkerweerd. 

 

Ook zijn we aan het overleggen en brainstormen over een samenwerking met Kampong 

(Oldstars voetbal). 
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Helma Goedings 

 

VIII. JEUGDCOMMISSIE IN 2022 

Jeugd 

De jeugd groeit en bloeit. De jeugd op Amaliapark is met 35% explosief gegroeid. Bij de 

jeugd op Maarschalkerweerd was een daling van 6% te zien. Dat kwam mede door migratie 

van leden en vertrek van de trainster Pearl. Bij de overgang van C junioren naar B junioren 

zijn er geen leden gestopt. Er zijn zelfs twee leden bijgekomen. Dit valt te verklaren door 

strakke doorstroming van de algehele groep.  

 

Trainers en vrijwilligers 

Op locatie Maarschalkerweerd hebben we vier nieuwe (assistent) trainers aangetrokken. En 

één trainer besloot te stoppen. 

Op locatie Amaliapark hebben wij één nieuwe trainster en hulpouder aangetrokken en geen 

enkele trainer is gestopt. 

▪ Nieuwe trainers: Josephine (A pupillen), Chantal (A pupillen), Laurens (CD pupillen), 

Alma (D junioren) en Eric (A pupillen). Hulpouder: Marloes Krol 
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In de jeugdcommissie hebben we twee nieuwe (actieve) ouders aangetrokken. Kirsten Zwart 

en Yvonne Eijsink. De vertrouwde garde zoals Helma Goedings en Caroline Six zijn gestopt. 

 

Ontwikkeling en plannen 

Dit jaar is de vakwerkplan uitgewerkt en toegepast door de jeugd. Het doel voor jaar 2023: 

▪ Doelen per categorie uitgewerkt.  

▪ Uitwerken jaarplannen per categorie: CD pupil, B pupil, A pupil, D junior en C junior. 

 

Activiteiten 

Dit jaar was er een jeugdkamp voor junioren D (onder 14 jaar) en jonger. Het jeugdkamp 

werd gehouden in Doornspijk. Er was veel plezier en de jeugdgroep hadden het gezellig. Alle 

leden die meegingen met het kamp zijn nog steeds lid. Door te weinig deelnemers (32 

atleten), inflatie en hoge brandstofprijzen had het kamp te maken met een negatief resultaat 

van € 600.  

Nieuw dit jaar was een klimactiviteit. 56 kinderen van U-Track hebben geklommen in het 

klimpark van Lage Vuursche. De jeugd van U-Track praat nog steeds over de activiteit. De 

jeugdcommissie werd op proef gesteld en Yvonne regelde de lunch. De ouders waren na 

afloop dankbaar! 

De gezamenlijke club BBQ was succesvol voorbereid door Wouter Roozen. Met 200 

deelnemers was het een onvergetelijk feest. 

 

Wedstrijden 

Nog nooit deden er zoveel U-Trackers mee aan wedstrijden. 132 atleten van U-Track waren 

aanwezig bij de clubkampioenschappen outdoor (buiten). Een stijging van 8% t.o.v. van drie 

jaar geleden. De jeugd doet na de coronaperiode actiever mee aan wedstrijden.  

De indoor clubkampioenschappen van 2022 gingen niet door vanwege de corona 

maatregelen.  

De crosswedstrijden werden in 2022 even goed bezocht als 2021. Met een record deelname 

van 41 atleten, hebben in ieder geval 15 atleten voor de landelijke crossfinales in 2023 

geplaatst. 

 

Competitie 

NOG NOOIT wist U-Track met 4 pupillenteams te plaatsen voor de pupillencompetitie. U-

Track wist Hellas en Phoenix te passeren in de uitslagen van de competitie. Er deden zelfs 

meer U-Trackers dan Hellas atleten mee in de competitie. Dit is nog nooit gebeurd. U-Track 

had 80 pupillen en 70 junioren aan de start. 

 

Uitslagen regionale pupillencompetitie 

1. 2e plaats jongens pupillen D 

2. 5e plaats meisjes pupillen B 

3. 2e plaats meisjes pupillen C 

4. 5e plaats meisjes pupillen D 
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Een junioren C/D competitie bestaat uit drie wedstrijden. Bij elke wedstrijd kan een team 

punten binnenhalen. Elk team bestaat uit ongeveer 5 – 8 atleten. U-Track had 8 C/D teams. 

Er is één team met veel afmeldingen onderaan geëindigd. Na een evaluatie in de 

jeugdtrainersoverleg werden de verbeterpunten meegenomen voor de volgende competitie.  

 

Landelijk competitie junioren C/D 

82ste plaats Team junioren C jongens  

39ste plaats Team junioren D jongens (boven Hellas) ➔ Finale D 

50ste plaats junioren C meisjes 

166ste plaats junioren D meisjes (door teveel afmeldingen) 

 

Resultaten prestaties 

Cheraily 1ste bij Nationale A Games bij 60m sprint, 3e op kogel 

Rafael 1ste  bij Nationale A games bij 60m sprint.  

 

Uitzonderlijke prestaties onder junioren C 

Veelbelovende nieuwe sporters zoals Nick Huismans(meerkamp), Quinty Felter(meerkamp), 

Rafael Nsesel (meerkamp), Mika Takahashi (meerkamp), Cheraily Duurmam (meerkamp), 

Janowa van der Weide (sprint en ver), Pieter Huneker (hoogspringen), Eric Posthumus 

(meerkamp), Maya Slimani (lopen) zorgen voor uitzonderlijke prestaties op nationale 

wedstrijden.  

Naam Leeftijd Onderdeel Prestaties 

Pieter Huneker 13 jr. Hoogspringen en 

horde 

1,65 meter 

Eric Posthumus 15 jr. 800m, ver en speer 2,19,10, 5,10 meter en 30,18 

meter 

Cheraily Duurham 11 jr. 60m en kogel 9,16 sec en 6,21 meter 

Janowa van der 

Weide 

13 jr. 60m, 300m, ver 8,21 sec, 41,45 sec, 4,77 meter 

Nick Huismans 7 jr. 600m, ver, vortex 2:21,81, 2,61 meter, 12 meter 

Hiroki Takahashi 11 jr. 1000m, vortex en ver 3:19,70, 24,28 meter, 4,08 meter 

Rafael Awanda 

Nsesel 

11 jr. Kogel, vortex, ver, 

hoog 

8,86 m, 27,82 meter, 4,35 m, 

1,30 m 

Quinty Felter 8 jr. 600m en ver 2:24,26 en 3,55 meter 

Maya Slimani 12 jr. 600m en 60m 1:39,27 en 8,37 sec 

Lorenzo Speear 18 jr.  100m, 200m en 60m 11,28 s, 22,68 s en 7,03 s 

Jaffie Acton 18 jr.  100m, 200m en ver 11,00 s, 22,61 s en 6,29 meter 

Trinity Glaser 15 jr. 100m, 80mH en 

200m 

13,16 s, 14,46 s en 26,41 s 

Titus Pauw 17 jr. 110mH, 400mH 18,32 s, 58,37 s.  

 En natuurlijk nog veel meer…  
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Speerpunten 2023 

▪ 10 vaste vrijwilligers voor de jeugd actiever werven, door middel van activiteiten voor 

ouders. 

▪ Minstens twee activiteiten voor de jeugd per jaar.  

▪ Minstens drie nieuwe (assistent)trainers per locatie. 

▪ Groeien naar 325 jeugdleden, ruimte voor uitbreiding van junioren op 

Maarschalkerweerd. 

 

Namens de jeugdcommissie 

Alex Chan 

 

IX. TECHNISCHE COMMISSIE IN 2022 

 

Algemeen 

Afgelopen jaar heeft de TC het technisch beleid verder geactualiseerd, zoals het beleid met 

betrekking tot krachtraining. Ook het jeugdbeleid is verder uitgewerkt. Met input van trainers 

is de trainerscoördinator bezig met het definiëren van einddoelen voor de verschillende 

jeugdcategorieën, zodat trainers weten waarnaar ze toe moeten werken in hun trainingen. 

Deze doelen zullen verder vertaald worden naar een jaarplanning, ondersteund met 

voorbeeld trainingsschema’s. 

  

Aandachtspunt blijft versterking van het trainingscorps. Afgelopen jaar zijn er bij de jeugd 

gelukkig weer nieuwe trainers gestart. Maar vooral voor de specialisatiegroepen is 

aanvulling/vernieuwing van trainers nodig. In de zomer van 2022 is een samenwerking 

aangegaan met een trainer om de sprintersgroep en oudere jeugd op Amaliapark mee 

training te geven. Helaas is dit niet succesvol gebleken en is de samenwerking na een paar 

maanden beëindigd. Voor 2023 blijft het een aandachtspunt om een extra trainer voor de 

sprintersgroep te vinden. 

 

In oktober ’22 kondigde Jack van der Walle plotseling aan per 1 januari 2023 te gaan 

stoppen als trainer van de MiLa groep. Jack heeft ervoor gekozen zelfstandig een 

trainingsgroep op te zetten buiten U-Track. Dit plotselinge vertrek van Jack als trainer van de 

MiLa groep moest opgevangen worden. In de laatste maanden van 2022 is de TC druk in 

gesprek geweest met trainers van Phoenix en Hellas over MiLa trainingen, zodat we onze 

MiLa atleten een alternatief konden bieden. Dit is gelukt, maar in 2023 moet een structurele 

oplossing voor de MiLa trainingen gevonden worden. 

  

Afgelopen jaar was er wederom veel deelname van U-Track atleten aan de wedstrijden, van 

jong tot oud. Plezier staat daarbij voorop. Hoewel inschrijving en aanpassing van de 

competitieteams de nodige flexibiliteit van de teamcaptains vroeg en ook voor de nodige 

ergernis zorgden, waren de teams goed bezet. En hadden de atleten veel plezier met elkaar 

tijdens de wedstrijden, onder bezielende leiding van trainers en begeleiders. Qua 
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wedstrijdprestaties was het weer een succesvol jaar. Meerdere atleten zijn in de prijzen 

gevallen, over de hele breedte van de vereniging, bij pupillen, junioren, senioren en masters. 

Ieder half jaar organiseren we in HUP verband een persconferentie waarin de 

medaillewinnaars in het zonnetje gezet worden. 

 

Jeugdcoördinator 

In het afgelopen jaar is het aantal jeugdleden enorm toegenomen. Daarbij is er een uitdaging 

om een balans te vinden tussen de vraag en aanbod. Een grote aanwinst voor U-Track was 

het werven van vier nieuwe trainers op Maarschalkerweerd en één op Amaliapark. Daarbij 

probeer wij samen met Joost vrijwilligers binnen te halen. Jeugdaantallen op Amaliapark zijn 

afgelopen jaar met 35% toegenomen. Daar zijn we hartstikke trots op.  

Veel nieuwe ouders willen zich graag inzetten voor de club. maar weten veelal niet hoe.  

Dit seizoen hebben twee trainers, één hulpouder en één assistent-vrijwilliger afscheid 

genomen. De laatste twee waren er elke week, maar zagen het als een proeftermijn om te 

kijken of het beviel. Verder is de jeugdcoördinator het aanspreekpunt voor alle jeugdzaken, 

zoals wedstrijden, jeugdactiviteiten en trainingen. Het afgelopen jaar zijn meer dan 1000 

mails met vragen en suggesties beantwoordt. Naar aanleiding van de vragen zijn in 2022 

ouderavonden georganiseerd. Deze bleken in een behoefte te voorzien, met flinke 

opkomsten van ouders. 

  

Bij de competities deden meer dan 190 jeugdleden mee. Ook de clubkampioenschappen 

kende een recordaantal U-Trackers, namelijk 132 leden. Dit geeft U-Track een enorme 

energie om hiermee verder te gaan. 

 

Namens de Technische commissie 

Bart ter Huurne 

 

 

X. U-TRACK MASTERS 

Ondanks dat Atletiek op veel onderdelen vooral een individuele sport is, voelt het bij de U-

Track Masters als één team. De groep atleten die primair op zondag 11:00 uur en woensdag 

19:30 uur traint, groeit gestaag en zette in 2022 weer diverse mooie prestaties neer, in 

Nederland én op wereldschaal. Die prestaties zijn leuk en inspirerend, maar het feit dat bijna 

45 Masteratleten onderdeel uitmaken van de vaste groep en dat is dan nog buiten de atleten 

die op andere momenten trainen, zoals de lange afstandsatleten. Onder leiding van Juul 

Acton, maar met veel waardevolle hulp van andere trainers, de technische commissie, het 

bestuur en de verenigingsmanager Karola krijgt de Mastersport écht invulling.  

 

De U-Track Masters waren ook weer vertegenwoordigd in de Mastercompetitie voor Dames 

en Heren. Waarbij de heren voor het eerst in de geschiedenis wisten door te dringen tot de 

landelijke finale. Het feit dat er een volwaardig Masters Damesteam op de baan stond 

vormde ook een nieuwe mijlpaal in de geschiedenis van U-Track.  
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Er waren verschillende medailles te vieren bij de Masters: 

 

 NK Indoor Masters   

    

Goud Samora Strijder 60m M45 

Goud Bart Roth  60m M50 

Goud Bart Roth  200m M50 

Goud Bart Roth  400m M50 

Zilver Juul Acton  60m M65 

Brons Joris van Zoelen 60m M45 

Brons Joris van Zoelen 200m M45 

Brons Patrick Schoo  200m M50 

 

 NK Cross   

    

Brons Abraham Zewdie Cross M55 

 

 NK Masters Outdoor   

    

Goud Samora Strijder 100m M45 

Goud Samora Strijder 200m M45 

Goud Bart Roth  100m M50 

Goud Bart Roth  200m M50 

Goud Joris van Zoelen 400m M50 

Goud Patrick Schoo  Hoog M55 

Goud Juul Acton  100m M65 

Goud Marcella Rados 800m V45 

Zilver Joris van Zoelen 100m M50 

Zilver Joris van Zoelen 200m M50 

Zilver Patrick Schoo  100m M55 

Zilver Patrick Schoo  200m M55 

Brons Maria Boersma Discus V40 

 

Coördinator Mastersport Joris van Zoelen: “Tijdens de Coronaperiode was het juist de 

teamgeest en ook de bevlogenheid van de trainers – waaronder Juul – wat de groep 

gemotiveerd en bij elkaar heeft gehouden. Op allerlei manieren is er gezorgd dat de atleten 

tóch konden trainen en zich konden ontwikkelen. Dat betaalt zich uit in een steeds hechtere 

en vooral ook inspirerende en gezellige groep waarin elke atleet zich verbetert. De resultaten 

zijn natuurlijk ontzettend mooi. Waarbij de deelname van Bart Roth aan het WK inclusief op 

de 100 en de 200 meter een 4e plek van de wereld erg indrukwekkend is. Maar, het is de 

mix die de magie vormt. De combinatie van top-Masteratleten met atleten die wél graag 

trainen, maar de wedstrijd liever overslaan, werkt heel goed. 
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De Mastergroep groeide in 2022 verder tot een grote groep waarin eigenlijk alle 

specialisaties verbonden worden. In de trainingsmomenten op zondag en woensdag is eind 

2022 naast de sprint en de MILA/LA ook het werpen als structureel onderdeel toegevoegd. 

Daarnaast trainen Masters ook op andere momenten.   

 

Voor 2023 staat verdere ontwikkeling en groei van de groep op de agenda, net als het verder 

uitbouwen van de gespecialiseerde trainingsonderdelen. De werpgroep krijgt meer 

trainingshulp en ook op horden en bijvoorbeeld verspringen bouwt het team aan meer 

mogelijkheden om te trainen. 

 

Joris van Zoelen 

Coördinator Mastersport 

 

XI. U-TRACK TALENT ONTWIKKEL PROGRAMMA 

In september 2022 is de 1e editie van het U-Track Talent Ontwikkelprogramma afgerond. 

Met de groep van 11 atleten is ruim 1,5 jaar (i.v.m. Corona) bouwen aan kennis en 

vaardigheden die complementair zijn aan hetgeen de trainer in de trainingen doet, 

geëvalueerd. Zowel de atleten als de trainers en de club zijn erg enthousiast over de 

toegevoegde waarde van het programma. 

 

Het Talent Ontwikkelprogramma (TOP) is neergezet om de talenten van U-Track méér 

begeleiding te bieden en te helpen in de stappen richting de Nationale en Internationale 

topsport. Het programma bestaat uit een aantal kernelementen: 

• Persoonlijke begeleiding bij ontwikkelstappen en bijvoorbeeld de balans tussen 

training, school en vrijetijdsbesteding; 

• Via 8 tot 10 workshops essentiële kennis op het gebied van geld, sponsoring, (social) 

media, slaap, voeding, doping en bijvoorbeeld sportpsychologie; 

• Opbouwen van je eigen beeldportfolio voor een goede online positionering en het 

bouwen van sponsorcontacten (in samenwerking met Bjorn Paree); 

• Ontmoeting met de Bondcoach van de Atletiekunie; 

• Aansluiting op het TopSport Plus Programma van SportUtrecht; 

• Unieke en hoogwaardige sportmeting door TRIAS; 

• Producten en diensten van de Programma Partners. 

 

Het doel is om de atleet kennis en handvatten te bieden die nodig zijn om – naast de 

prestaties – een evenwichtige, geïnformeerde en volwaardige topsporter te kunnen worden. 

Programmapartners zijn SportUtrecht, Runnersworld Galgenwaard, TRIAS Fysiotherapie, 

Greenpowders Plantaardige Proteïne, NewStyle Sport- & Wellnesscenters en Doubble 

Sportdrank. 

Het programma vertegenwoordigde in 2022 (verlengd) een waarde van ruim 2.500,- per 

atleet en bood ca. 40 contacturen per atleet. 
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Per seizoen streven we ernaar om één tot meerdere Talenten ook in verbinding te brengen 

met de Atletiekunie en het trainen op Papendal. 

 

XII. JAARVERSLAG TRACK MEETINGS 2022 

 

Zou 2022 weer een normaal jaar worden? We gingen met goede hoop de winter in en dit 

keer werd onze hoop ook werkelijkheid! Het werd weer een baanseizoen als vanouds, met 

veel atleten, alle atletiekonderdelen en een heleboel sportplezier. Tegelijk kun je een zo grote 

wedstrijd als deze nooit achteloos organiseren, zelfs niet als je het zes keer per jaar doet en 

dat al vele jaren lang. 

 

Bijna vijfhonderd atleten per avond, uit heel Nederland én daarbuiten, kwamen naar 

atletiekbaan Maarschalkerweerd. Er werd gesprongen, gelopen en geworpen, waarbij 

avonden met Nederlandse records eerder regel dan uitzondering waren. Om zulke records 

mogelijk te maken, moesten we zelfs de Dopingautoriteit inschakelen en werd er op één 

Track Meeting daadwerkelijk gecontroleerd. 

 

Tegelijk zijn de Track Meetings er niet alleen voor de topatleten, maar ook voor die junior die 

de jeugdwedstrijden nog nauwelijks ontgroeid is, voor die master die tegen atleten strijdt die 

met gemak haar of zijn kinderen of zelfs kleinkinderen zouden kunnen zijn en voor iedereen 

die het gewoon leuk vindt om aan wedstrijdatletiek te doen. 

 

Wat in 2022 nog niet gelukt is – en hopelijk in 2023 wel gaat lukken – is de overstap naar 

Seltec als wedstrijdadministratiesoftware. Hiermee hopen we onze organisatie verder te 

verbeteren, maar zal het voor velen ook even wennen zijn. Atleten moeten zich op een 

andere manier inschrijven, de lijst voor juryleden ziet er net iets anders uit en de uitslagen 

staan straks op een andere plek. 

 

Verder staan er in 2023 weer 6 Track Meetings op het programma. Op de vrijdagen 12 mei, 2 

& 16 juni, 7 juli, 4 augustus en 1 september is de atletieksport vanaf 19:00 uur op diverse 

niveaus weer op Maarschalkerweerd te bewonderen. Doe mee, help mee of kom gewoon 

gezellig kijken. 

 

Na vele jaren daar met grote inzet aan te hebben bijgedragen, heeft Sebastiaan Durand na 

het afgelopen seizoen afscheid genomen van de organisatie. Gelukkig neemt hij geen 

afscheid van de atletiek en verwachten we hem nog regelmatig te zien. En met hem de vele 

andere vrijwilligers die hun onmisbare bijdrage leveren op de wedstrijddag – waarvoor dank! 

 

Emiel van Emmerik 

Organisatie Track Meetings 
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XIII. VRIJWILLIGERSWERK 2022 

In juni 2021 is het e.e.a. op papier gezet m.b.t. het vrijwilligerswerk bij U-Track. 

Besproken items: 

• Wat willen we bereiken 

• Hoe gaan we te werk 

• Actiepunten 

 

Wat willen we bereiken? 

 Onze leden beseffen dat een atletiekvereniging, zoals elke vereniging, bijzonder wordt 

gemaakt door haar leden, en dat we daar allemaal een steentje bij aan moeten dragen. 

• We willen vraag (behoefte aan vrijwilligers) en aanbod (onze leden die willen helpen) 

zo optimaal mogelijk met elkaar in contact brengen. 

De meest optimale manier is organisch: het wordt onderling geregeld. Dat wat goed gaat 

moeten we niet onnodig formaliseren. We moeten faciliteren, optimaliseren en slechts op 

knelpunten acteren. 

 

Hoe gaan we te werk? 

• We zien de ‘trekkers’, dit zijn de voormannen (m/v) van een deelorganisatie, als 

voornaamste ‘klanten’ van dit initiatief, de vraagkant. Daar gaan we ophalen welk 

type inzet globaal gevraagd is, welke vaardigheden vereist zijn en waar nu de 

knelpunten liggen. In eerste instantie aan de hand van interviews. 

• Mede op basis van deze input zetten we een communicatie- en vragenlijst uit naar 

onze leden (aanbodkant). Daarin communiceren we wederom dat vrijwilligerswerk 

hoort bij een lidmaatschap en dat we dit zo goed mogelijk willen laten passen bij wat 

je kan, wanneer je kan, en wat je leuk vindt.  

• Leden kunnen voorkeuren opgeven die zijn ingedeeld op basis van de categorieën en 

knelpunten uit de eerdergenoemde interviews. 

• We koppelen deze gegevens aan de ledenadministratie, zodat we 

1. leden die stoppen uit de dataset verwijderen  

2. nieuwe leden dezelfde vragenlijst sturen  

3. periodiek een updatevraag versturen 

• We stellen ons, mede dankzij deze gegevens, beschikbaar voor trekkers om mee te 

denken over hun vrijwilligersvraag.  

 

In 2022 is Joost gestart met het bezoeken van alle (jeugd)trainers, kennis maken, bevragen 

en duiden op input voor de nieuwe website. 

Ook de bezoekende ouders bij de training van de jeugd werden gesproken en gevraagd of zij 

interesse hebben hand en spandiensten te verrichten, als zij toch moeten wachten op hun 

kinderen. 

Hieruit zijn positieve reacties gekomen. Er is zelfs een trainer uit naar voren gekomen. 
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Verslag U-Steck 

De U-Steck heeft het afgelopen jaar de nodige aandacht gekregen. Er is gestart met het 

vervangen van alle 16 TL-lampen door Led TL-lampen. Het ETU-hok, naast de U-Steck, 

betrekt warmte en elektriciteit van de U-Steck en is ook betrokken bij deze 

energiebeperkende maatregelen. Dit heeft geresulteerd in de helft aan energieverbruik t.o.v. 

de TL-lampen. In zowel de U-Steck als het ETU-hok is de verlichting voorzien van sensoren, 

die, als er geen beweging gedetecteerd wordt, de verlichting uitschakelt.Het berghok is 

voorzien van een schakelunit, die na 4 min. De verlichting uitschakelt. 

 

De 4 verwarmingsradiatoren zijn voorzien van elektronische knoppen, om zo meer controle 

te krijgen op het warmte gebruik. Zowel verwarming als verlichting kunnen nu bediend 

worden door gebruik te maken van het internet. 

 

Het internet van de U-Steck heeft een wijziging ondergaan door de aansluiting op glasvezel 

te laten aansluiten en de provider te wijzigen. 

Het internet heeft nu een snelheid van 150 Mb/s i.p.v. 50. Als bij de TrackMeetings een hoger 

snelheid vereist is kan de snelheid tijdelijk opgehoogd naar de gewenste snelheid. 

 

Joost Gijsbers 

 

 

XIV. SPONSORCOMMISSIE U-TRACK 

De sponsorcommissie U-tracht bestaat in 2022 uit: 

- William Knol (voorzitter) 

- Maureen Koel 

- Karola Mulder 

- Theo Boon 

- Hans Blaauwbroek 

 

De commissie is in 2022 achtmaal bijeen geweest. Daarnaast heeft tweemaal overleg met 

het bestuur plaatsgevonden. Sinds de start heeft de commissie op basis van het 

‘Stappenplan Sponsoring’ van de Sportservicedesk gewerkt aan een sponsorplan voor U-

Track.  

 

De volgende activiteiten zijn uitgevoerd: 

- Opstellen van een cijfermatige analyse van de eigen vereniging (bijlage) en een 

verkenning van het mogelijke aanbod. 

- Samenstellen van mogelijk sponsorpakketten. 

- Inventarisatie van potentiële sponsoren rond stadion Galgenwaard. 

- Maken van afspraken met de eerste nieuwe sponsor: Conclusion. 

- Plaatsen nieuwe sponsorinformatie op de U-track website. 

- Opstellen van sponsorplan ten behoeve van bestuur. 
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Als nevenactiviteit hebben Karola en William invulling gegeven aan de Grote Club Actie. 

Deze is succesvol verlopen. 

 

HOOFDLIJNEN SPONSORPLAN 

 

Uitgangspunten 

U-Track is een aantrekkelijke partner die potentiële sponsoren veel te bieden heeft. We 

streven naar meerjarige samenwerkingsrelaties, waarin wederkerigheid het uitgangspunt is. 

De samenwerking moet voor beide partijen meerwaarde hebben. We willen aansluiten bij 

maatschappelijke trends, zoals duurzaamheid en gezond leven. 

 

Werken met sponsorpakketten 

Het tonen van sponsorpakketten is een goede manier om zichtbaar te maken van U-Track 

kan bieden. Activiteiten of diensten die we als tegenprestatie bieden aan 

samenwerkingspartners moeten aansluiten bij de reguliere activiteiten van U-Track en 

eenvoudig uitvoerbaar zijn. Anders worden de kosten hoger dan de baten. Op basis hiervan 

zijn een aantal sponsorpakketten opgesteld. Dit zijn voorbeelden. In overleg met een 

samenwerkingspartner kunnen deze op maat worden gemaakt, waarbij uitvoerbaarheid een 

toetssteen is. 

 

U-Track sponsorpakketten 

Elke sponsor is anders. Daarom kun je bij U-Track als sponsor kiezen uit verschillende 

sponsorpakketten. Het is ook mogelijk om specifieke evenementen te sponsoren. Denk aan 

de Trackmeetings, de Pheidippidesloop, de Panboscross of jeugdwedstrijden. Of een 

bijzonder initiatief als Sport overdag of de Derde helft. Hieronder vindt u de mogelijkheden. 

Als u in onderstaande sponsormogelijkheden iets mist of wilt toevoegen of u heeft een 

andere suggestie? Dan horen we dat ook graag.  Wij maken graag een voorstel op maat.  

 

Pakket 1: Vrienden van AV U-Track 

- Reclamespandoek bij jeugdwedstrijden en Trackmeetings (8 maal per jaar). 

Afmetingen (0,8 x 5 meter) 

- Banner bij baan met logo bedrijf bij wedstrijden. 

- Vermelding op website met reclameboodschap 

- Vermelding logo in e-nieuwsbrief 

- Meet & Greet met onze toppers 

- Eregast bij Trackmeeting met uitleg over atletiekwedstrijd en businessborrel 

- Jaarlijkse meeting met bestuur U-Track 

 

Pakket 2: Duurzaam bewegen  

- Start to run voor medewerkers (10 weken) 

- Deelname aan de Panboscross (elke vierde zondag van de maand) 

- Deelname aan de Pheidippidesloop (estafette marathon met 7 lopers) 
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- Vermelding op website met reclameboodschap 

- Vermelding logo in e-nieuwsbrief 

- Eregast bij Trackmeeting met uitleg over atletiekwedstrijd en businessborrel 

- Jaarlijkse meeting met bestuur U-Track 

 

Pakket 3: MVO – Jeugd 

- U ondersteunt ons initiatief Jeugd in beweging (aandacht voor gezond bewegen op 

scholen) 

- U ondersteunt het U-Track Talententeam (onze toppers tot en met 18 jaar) 

- Vorm van kledingsponsoring 

- Vermelding op website met reclameboodschap 

- Vermelding logo in e-nieuwsbrief 

- Eregast bij Trackmeeting met uitleg over atletiekwedstrijd en businessborrel 

- Jaarlijkse meeting met bestuur U-Track 

 

Interne organisatie op orde 

Een belangrijk aandachtspunt is dat de interne organisatie voor de uitvoering van 

sponsorovereenkomsten op orde is. Dit betekent aandacht voor contractbeheer, 

relatiebeheer en coördinatie van de activiteiten. Het is belangrijk deze activiteiten goed te 

beleggen en te zorgen voor goede afstemming met anderen binnen de vereniging die te 

maken krijgen met sponsoractiviteiten, zoals trainers en wedstrijdorganisatie.  

 

Werving van partners 

De sponsorcommissie is, mede op basis van de ervaringen met Conclusion, tot de 

overtuiging gekomen dat we relaties met bedrijven moeten leggen via warme acquisitie. Dat 

wil zeggen: gebruik maken van contacten en relatie die onze leden en/of de ouders van onze 

leden hebben met bedrijven of organisaties. Ofwel: we hebben een kruiwagen nodig om 

binnen te komen. 

De commissie stelt als volgende stap voor om leden en ouders van leden te benaderen met 

de vraag of zij zich willen inzetten om contact te leggen met bedrijf of organisatie als 

samenwerkingspartner. 

 

Hans Blaauwbroek 
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XV. U-TRACK OP SOCIAL MEDIA 

Als je wilt weten hoe het bij ons loopt, volg je ons op de voet (!) via Social Media. 

 

FACEBOOK 

Facebook: Atletiekvereniging U-Track. Ga naar de pagina en 'like' U-Track. Al 572 mensen 

gingen je voor (weer een groei sinds vorig jaar) en 609 mensen volgen onze 

Facebookpagina. Een bericht op onze Facebookpagina heeft gemiddeld een bereik van 

tussen 1000 en 1100 personen.  

 

TWITTER 

Twitter: @U_Track (671 volgers – kleine afname ten opzichte van 2021). Nieuws over 

wedstrijden, prestaties, evenementen en leden met veel links naar toepasselijke websites. 

 

INSTAGRAM 

Op Instagram is een aantal accounts te vinden:  

• @utrack_atletiek: algemeen account - 582 volgers (23% gestegen!) 

• @utrackmasters: account van U-Track masterteam - 180 volgers (17% gestegen!)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Colofon 
Eindredactie en samenstelling  

U-Track Jaarverslagen 2022  
Peter van den Broek secretaris U-Track 

https://www.facebook.com/utrackatletiek/
https://twitter.com/U_Track

